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P r o t o k ó ł   Nr XLVIII/14 
 

z sesji Rady Gminy Poraj  

w dniu 28 marca 2014 roku  

Urząd Gminy w Poraju [UG], ul. Jasna 21 
sala sesyjna nr 220  

czas trwania obrad: 1000 – 1355 
 

 
Radnych obecnych wg listy obecności  15 

Radnych nieobecnych usprawiedliwionych   0   

Radnych nieobecnych nieusprawiedliwionych   0   
 
 

Porządek  obrad: 
1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2.  Ustalenie dziennego porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokółu Nr XLVII/14 z sesji Rady Gminy. 

4.  Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań własnych Gminy w okresie między sesjami. 

5.  Sprawozdanie Przewodniczącej Rady z działalności międzysesyjnej. 

6.  Sprawozdanie Komisji Rady Gminy z działalności między sesjami: 

 Komisji Rewizyjnej, 
 Komisji ds. budżetu oraz gospodarki komunalnej i inwestycji, 
 Komisji ds. oświaty, kultury, zdrowia i spraw społecznych.  

 

7.  Wręczenie odznaczenia „Krzyż za zasługi dla Kombatantów” od Związku 

Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych. 

8.  Zestawienie źródeł dofinansowania projektów w latach 2011-2013. 

9.  Informacja z wykonania inwestycji i remontów za 2013 rok. 

10. Informacja na temat przetargów w roku 2013. 

11. Informacja na temat realizacji Uchwał Rady Gminy za II półrocze 2013 roku. 

12. Zapytania i wnioski radnych. 

13. Odpowiedzi na zapytania i wnioski radnych. 

14. Wolne wnioski. 

15. Projekty uchwał w sprawie:  

15.1. zmiany uchwały Nr 182(XXVI)2012 Rady Gminy Poraj w sprawie podziału 

Gminy Poraj na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu z dnia 28 września 2012 r., 

15.2. zmiany uchwały Nr 223(XXIX)2012 w sprawie utworzenia stałych 

obwodów głosowania, ustalenia ich granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych na terenie Gminy Poraj z dnia 28 grudnia 2012 roku, 

15.3. przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poraj w 2014 roku, 

15.4. wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się                 

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 

bezdomnymi zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla bezdomnych 

zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie 

Gminy Poraj, 

15.5. wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Poraj środków 

stanowiących fundusz sołecki, 
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15.6. zmian w budżecie Gminy Poraj na 2014 rok, 

15.7. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

15.8. poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso.  
 

16. Sprawy organizacyjne. 

17. Zamknięcie sesji. 
 
 

P r z e b i e g    o b r a d: 
 
Ad. 1  porządku obrad: 
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Otwarcia obrad XLVIII sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy p. K. Kaźmierczak. 
Po powitaniu przedstawicieli Związku Kombatantów RPiBWP z Zarządu Okręgowego 
z Częstochowy i Koła w Poraju, Radnych, Sołtysów, Przewodniczących Rad Sołeckich 
– wg listy obecności jak w załączniku nr 1 do niniejszego protokółu, Wójta                      
z pracownikami UG oraz przybyłych na sesję stwierdziła, że obecni na sali radni wg 
listy obecności - zał. nr 2 do protokółu - stanowią quorum, przy którym może 
obradować i podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy Poraj. 
 
Ad. 2  porządku obrad:  
Ustalenie dziennego porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady nawiązała do porządku sesji - zał. nr 3 - przekazanego                    
w ustawowym terminie wszystkim Radnym oraz Sołtysom i na wniosek p. Wójta 
wprowadziła autopoprawkę do pkt 15 projekty uchwał w podpunkcie 15.8. poprosiła 
o wpisanie dodatkowego projektu uchwały w sprawie poboru opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, który był omówiony na 
wczorajszej Komisji ds. budżetu – nie było uwag. 
Rada jednogłośnie przegłosowała porządek obrad XLVIII sesji Rady Gminy po 
zmianach. 
 

Ad. 3 porządku obrad: 
Przyjęcie protokołu z sesji Rady. 

Na wniosek Przewodniczącej p. K. Kaźmierczak Radni Gminy Poraj w głosowaniu 
zatwierdzili 15 głosami za - bez uwag - Protokółu z sesji  Nr XLVII/14, która miała 
miejsce w dniu 21 lutego bieżącego roku. 
 
Ad. 4 porządku obrad: 
Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań własnych Gminy w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy złożył informacje o działaniu w okresie między sesjami – odczytał 
„Informacje” jak w załącznikach od nr 4 do nr 8 do niniejszego protokółu. 
Na koniec wystąpienia poinformował: 

 o wyniku spotkania z marszałkiem p. Stanisławem Dąbrową w sprawie 
kontynuacji remontu drogi wojewódzkiej od ronda w Poraju w stronę 
Osin, który zaplanowany jest w drugiej połowie tegorocznych wakacji; 

 na temat przebudowy dworca kolejowego w Poraju gdzie planujemy 
otworzyć Gminne Centrum Informacji i Izbę pamięci czy małe muzeum          
w ramach środków zewnętrznych. W tym miejscu zwrócił się                          
o wypożyczenia rzeczy pamiątkowych i historycznych, które będą  
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znajdowały się za szybami by w ten sposób pokazywać historię naszej 
Gminy. Inwestycja będzie zakończona na koniec wakacji; 

 co do planowanego kompleksowego zagospodarowania infrastruktury 
około turystycznej kompleksu rekreacyjno-sportowego; 

 w sprawie prowadzonych rozmów i czynionych staraniach                                 
z Ministerstwem Skarbu by nie dopuścić do dalszej sprzedaży terenów 
przy zalewie bo Gmina nie ma szans ich nabycia stając do konkurencji               
z biznesem; 

 o promesie wojewody na wykonanie II etapu mostu nad rzeką „Czarka”           
i między Porajem a Masłońskim; 

 na temat negocjacji z Regionalnym Zarządem Gospodarki Wodnej                
w Poznaniu i we Wrocławiu oraz z Regionalnym Funduszem 
Gospodarczym w sprawie poddzierżawy bądź wynajmu terenów przy 
zalewie dla mieszkańców i cele komunalne; 

 o planowanym otwarciu kina po remoncie;  oddaniu nowego przedszkola; 

 w kwestii planowanych projektów, na które dzisiaj będą uchwalane środki 
finansowe w budżecie. 

Zaprosił na liczne imprezy plenerowe między innymi najbliższe majówki. 
 
Ad. 5 porządku obrad: 
Sprawozdanie Przewodniczącej Rady z działalności międzysesyjnej. 

Przewodnicząca Rady odczytała „Informację z działalności międzysesyjnej 
Przewodniczącej Rady Gminy Poraj za okres od 21.02.2014 do 28.03.14 roku” - stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
Ad. 6 porządku obrad: 
Sprawozdanie Komisji Rady Gminy z działalności między sesjami. 

 Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak udzielała głosu Przewodniczącym Komisji Rady 

Gminy na temat pracy w okresie międzysesyjnym w kolejności: 
 

1) Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej (KR) p. Andrzejowi Ludwikowskiemu – 

poinformował, że KR na posiedzeniu w dniu 24 marca dokonała kontroli: 

przetargów z roku 2013;  realizacji inwestycji i remontów poza przetargowych         

z wolnej ręki;   stanu mienia komunalnego Gminy oraz wpływów ze sprzedaży 

majątku gminnego w 2013 roku, które będą między innymi podstawą do 

udzielenia wójtowi absolutorium; 
 

2) Przewodniczącej Komisji do spraw oświaty, kultury, zdrowia i spraw 

społecznych p. Barbarze Trząskowskiej-Szcześniak (B. T.-Szcześniak) - 

poinformowała uczestników sesji o obecności na zaproszenie Komisji 

Komendanta Komisariatu Policji w Koziegłowach, który zapewnił o zwiększeniu 

patroli policji w piątki i soboty w altance w ŻL w związku z odbywającymi się         

w niej libacjami. Zasygnalizowała zmiany jakie wniosła Komisja do projektu 

uchwały dotyczącego wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 

części na terenie Gminy Poraj; 



 4 

 
3) Przewodniczącemu Komisji do spraw budżetu oraz gospodarki komunalnej    

i inwestycji p. Przemysławowi Bąkowi – powiedział, że Komisja skupiła się na 
działalności Spółki PORECO oraz otrzymała informację z zakresu remontów             
i inwestycji dotyczącą gospodarki wodno-kanalizacyjnej jak również zapoznała 
się z materiałami przygotowanymi do dzisiejszej sesji. Komisja podczas 
posiedzenia podjęła też Uchwałę w sprawie uzupełnienie decyzji podatkowych          
o druk wpłaty do banku, aby były one drukowane i rozsyłane z formularzem do 
banku – jak za prąd i gaz. 

 
Ad. 7  porządku obrad: 
Wręczenie odznaczenia „Krzyż za zasługi dla Kombatantów” od Związku Kombatantów 
Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych. 

Przewodnicząca Rady Gminy oddała głos przedstawicielowi ZKRPiBWP p. kpt Janowi 
Cichoń, który mówił na temat: 
 zmiany struktury na Zarząd Okręgu i drastycznie zmniejszającej się liczby 

kombatantów – było 10 tyś a obecnie jest ich 2,5 tyś, 
 trudności w Kołach, bo nie ma ich kto prowadzić tak, że nawet opiekują się 

nimi dzieci i wnuki; 
 pomocy finansowej, a między innymi przeznaczenia 1% z podatku na zapomogi 

dla kombatantów; 
 podziękował wszystkim członkom wspierającym ZKRPiBWP jak również 

pracownikom UG; 
 serdecznie podziękował Wójtowi za niesioną pomoc dla Koła w Poraju ze 

wskazaniem na nowe pomieszczenie biurowe,  za wsparcie i dobrą 
współpracę na rzecz Kombatantów. Po czym wspólnie z kpt p. Stanisławem 
Szopą i Przewodniczącym Koła Nr 40 w Poraju por. Józefem Gajdzikiem 
odznaczyli wójta p. Łukasza Stacherę Krzyżem za zasługi dla Kombatantów.  

Wójt podziękował uprzejme za wielkie wyróżnienie, zadeklarował dalszą pomoc dla 
nielicznej już grupy ludzi, którym zawdzięczamy wolną Polskę i wręczył pamiątkową 
tabliczkę od Gminy Poraj dla Przedstawicieli Związku. 
Drugie odznaczenie dla p. Andrzeja Kozłowskiego odebrała p. K. Kaźmierczak.  
 
Ad. 8  porządku obrad: 
Zestawienie źródeł dofinansowania projektów w latach 2011-2013. 

 Załącznik nr 10 do niniejszego protokółu stanowi materiał pisemny o źródłach 
dofinansowania projektów w latach 2011-2013, który Radni Gminy przyjęli do 
wiadomości. 
 
Ad. 9  porządku obrad: 
 

Informacja z wykonania inwestycji i remontów za 2013 rok. 

Do „Informacji” - załącznik nr 11 do protokółu: 
1) radna p. Zdzisława Polak zapytała, dlaczego firma Hydromirex wykonywała 

przyłącze wodociągowe a nie Spółka PORECO – Przewodnicząca Rady 
przypomniała, że na wczorajszej Komisji Wójt udzielił już odpowiedzi na to 
pytanie. 
Wójt poinformował o poważnej awarii na wodociągu, która miała miejsce pod 
koniec ubiegłego roku na drodze wojewódzkiej a Firma posiada specjalistyczny 
sprzęt, którym mogła wykonać połączenie pod drogą z ulicą boczną od ul. 3-go 
Maja. Został wykonany też krótki odcinek wodociągu, bo była to ostatnia ulica, 
która jeszcze nie miała wody. Oświadczył, że UG będzie się wspierał w przyszłości  
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tego typu usługami z uwagi na bardzo kosztowny sprzęt do przebicia się pod 
drogami; 

2) radny p. A. Ludwikowski wskazał na brak danych w informacji na temat 
wykonania I etapu ul. Leśnej i Wesołej w Poraju – p. Wójt podziękował za 
uwagę; 

3) p. Z. Polak wskazała na zapis w pkt 5 informacji i zapytała dlaczego aż 2,5 roku 
będzie prowadzony I etap kanalizacji dla Masłońskiego i ŻL – był przetarg na 
wykonanie inwestycji i Wykonawca wie jak należy prowadzić takie roboty a 
nie chcę poinformował Wójta Gminy żeby były później jakieś usterki. 
Niezależnie przygotowujemy się do etapu drugiego tej inwestycji. 

 
Ad. 10 porządku obrad: 
Informacja na temat przetargów w roku 2013. 

Nie było uwag do „Informacji o z realizacji procedur przetargowych w 2013 roku” tj.  
do załącznika nr 12 do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 11 porządku obrad: 
Informacja na temat realizacji Uchwał Rady Gminy za II półrocze 2013 roku. 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli do wiadomości materiał zatytułowany „Realizacja 
Uchwał Rady Gminy Poraj za II półrocze 2013 roku” – zał. nr 13. 
 
Ad. 12 porządku obrad: 
Zapytania i wnioski. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak udzielała głosu Radnym w kolejności:  
 

1) p. B. T. –Szcześniak poinformowała, że Rada Sołecka posprząta skat park             
i porosiła o ustawienie 2 ławek i wykonanie oświetlenia. Zapytała                         
o koncepcję wyżywienia w nowo budowanym przedszkolu w ŻL; 
 

2) Krzysztof Szustak poprosił o udzielenie informacji, kiedy zostanie ogłoszony 
następny przetarg na ul. Chorońską i termin zebrania z mieszkańcami na 
temat odwodnienia „zatorza”; 

 

3) p. Z. Polak: 

 w nawiązaniu do wczorajszego posiedzenia Komisji budżetu 
poinformowała, że: wzrosły straty na wodzie i wynoszą 49% a Spółka 
została powołana, aby je zmniejszyć; Prezes PORECO nie 
poinformował o stanie zatrudnienia i żeby nie robić z tego tajemnicy 
oraz stwierdziła, że jak się powołało Spółkę należy ją doposażyć; 

 powołała się na prawo wodne i zarzuciła brak zainteresowania ze 
strony UG zagradzaniem rzeki „Czarki”; 

 pytała o: termin zakończenia budowy oczyszczalni w ŻL; procedury 
obowiązujące w sprawie wycięcia drzew na ul. Szkolnej w ŻL wskazała 
na wycięcie ¾ drzew na działce i apelowała o udział radnych w komisji 
przypominając, iż wcześniej w takich uczestniczyli;  stan 
zaawansowania oświetlenia na ul. Księżycowej i odwodnienia ul. 
Wiejskiej oraz rowu na ul. Letniskowej;  

 poprosiła o interwencję w PKP by został przywrócony zegar; 
 

4) Przewodniczący p. P. Bąk wystąpił z małą dygresją i poinformował, że na tejże 
Komisji Prezes poinformował o stracie która wynosi 37,9%, o wzroście 
zatrudnienia o 1 pracownika do obsługi zakupionej koparki oraz  zapytał            
o oświetlenia drogi „do Liszczyka”; 
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5) radna p. B. T.-Szcześniak poparła stanowisko przedmówcy i apelowała do         

p. Radnej by informowała prawidłowo. Oświadczyła, że straty na wodzie 
powodują: czyszczenie sieci, pobór wody przez jednostki straży pożarnej oraz 
nieodpłatny czerpanie wody przez UG; 

 
 

6) p. Anna Zagroba stwierdziła, że przybywa dzikich wysypisk; przypomniała          
o zainstalowaniu 2 lamp oświetlenia ulicznego na ulicach Sportowej                      
i Świerkowej; wskazała na potrzebę: wykoszenia trawy na terenie byłej 
fabryki tektury i usunięcie gruzowiska przy ul. Jurajskiej oraz na wykonanie 
chodnika do dworca. Pytała o możliwość podłączenia wsi Masłońskie do 
kanalizacji. 

 
Ad. 13 porządku obrad: 
Odpowiedzi na zapytania i wnioski radnych. 

Wójt Gminy poinformował, że na większość pytań już udzielał wyjaśnień                      

i powiedział między innymi: 

 oczyszczalnia dla Masłońskiego i ŻL zostanie uruchomiona w IV kwartale, co 
uzależnia od podłączeń ze strony Koziegłów, bo musi być wystarczająca ilość 
ścieków; 

  I-y etap kanalizacji w ŻL również przebiega zgodnie z harmonogramem; 

 nie zna tematu, lecz decyzje na wycięcie drzew na terenach leśnych wydaje 
Nadleśnictwo Złoty Potok. W przypadku decyzji wydawanych przez UG              
w miejsce wyciętych drzew nasadzane są nowe; 

 odwodnienie, łatanie dziur i oświetlenie będą kontynuowane – od wtorku 
rozpoczynają się procedury przetargowe; 

 napiszemy pismo w sprawie przywrócenia zegara w ŻL; 

 Spółka powołana została, aby można było sięgnąć po środki zewnętrzne na 
wod-kan. Jest zarządzana profesjonalnie przy dodatnim bilansie rocznym. 
Wydobywa dwa razy więcej wody niż w 2010 roku a straty na wodzie 
zmniejszyły się do 37%; 

 na pozostałe pytania odpowie na najbliższej komisji. 
 

Przewodnicząca ogłosiła 10-cio minutową przerwę w obradach. 

 
Ad. 14 porządku obrad: 
Wolne wnioski. 

Mieszkaniec Poraja p. Czechowski pytał: czy jako mieszkaniec ma wpływ na 
działalność UG, czy tajemnicą jest liczba zatrudnionych w Spółce i czy na 7 fizycznych 
przypada 1 umysłowy, bo tak wypływa z ekonomii oraz czy Spółka jest rentowana. 
Wskazał też na pogarszający się stan kostki brukowej na ścieżce pieszo-rowerowej 
przy drodze wojewódzkiej w Poraju oraz na zasłaniającą widok tablicę przy dworcu 
kolejowym.  
Ścieżka jest objęta przeglądem po zimie stwierdził Wójt Gminy i wszelkie usterki 
zostaną zgłoszone do Wojewódzkiego Zarządu Dróg w Katowicach. Spółka działa       
w oparciu o Kodeks handlowy i go przestrzega. Korzystamy z form zatrudnienia                              
z Powiatowego Urzędu Pracy. 
Wszystkie tablice przy dworcu PKP zniknęły ale tablica z logo PZU wróciła, co 
zostanie zgłoszone. Poprosił, aby mieszkaniec złożył swoje sugestie na piśmie. 
 

Dalszą część sesji opuścił radny p. Tomasz Brymora. 
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Ad. 15 porządku obrad: 
Projekty uchwał. 

Zapisane w porządku dziennym obrad projekty uchwał czytał kolejno 
Wiceprzewodniczący Rady p. K. Klimek – akta Biura Rady OR.0006. 
Rada Gminy Poraj podjęła Uchwały: 
 

15.1. Nr 361(XLVIII)14 w sprawie zmiany uchwały Nr 182(XXVI)2012 
Rady Gminy Poraj w sprawie podziału Gminy Poraj na okręgi 
wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych  
wybieranych w każdym okręgu z dnia 28 września 2012 r. - jak          
w załączniku nr 14 do niniejszego protokółu. 

Wynik głosowania: za - 15 radnych; 

 
15.2. Nr 362 w sprawie zmiany uchwały Nr 223(XXIX)2012 w sprawie 

utworzenia stałych obwodów głosowania, ustalenia ich granic oraz 
siedzib obwodowych komisji wyborczych na terenie Gminy Poraj         
z dnia 28 grudnia 2012 roku - załącznik nr 15 do protokółu. 

Sekretarz Gminy poinformowała o autopoprawce która polega na dopisaniu w § 2 
projektu sołectwa Dębowiec, które zostało pominięte na co zwrócił uwagę radny           
p. Andrzej Pawłowski. Odpowiadała również na kierowane zapytania w sprawie 
podziału ulic na okręgi wyborcze z uwagi na liczbę posesji i zameldowanych. 
Wynik głosowania nad Uchwałą: za – 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0; 

 
 

15.3. Nr 363 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Poraj w 2014 roku – zał. nr 16. 

Za przyjęciem Uchwały głosowało: 12 radnych, przeciw – 2 radnych, wstrzymało się od 
głosu – 0 radnych; 

 
15.4. Nr 364 w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 
w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz 
prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie 
Gminy Poraj – zał. nr 17. 

Za przyjęciem Uchwały głosowało 8 radnych, przeciw – 2, wstrzymało się od głosu – 4 
radnych; 

 
15.5. Nr 365 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

Gminy Poraj środków stanowiących fundusz sołecki - zał. nr 18. 

Wynik głosowania: 14 głosów za; 

 
15.6. Nr 366 w sprawie zmian w budżecie Gminy Poraj na 2014 rok – jak 

w zał. nr 19. 

Za przyjęciem Uchwały głosowało 14 radnych; 

 
15.7. Nr 367 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej – 

załącznik nr 20 do niniejszego protokółu. 

Za przyjęciem Uchwały głosowało 14 radnych; 
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15.8. Nr 368 w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów             
i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso - zał. nr 21. 

Za przyjęciem Uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 1 radny, wstrzymało się od głosu  - 
0 radnych. 

 
Ad. 16 porządku obrad: 

Sprawy organizacyjne. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak: 
 

1) odczytała pismo Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji w Warszawie na temat 
zniesienia nazwy miejscowości Całgowizna, części wsi Masłońskie, o co Rada 
Gminy wystąpiła w roku ubiegłym; 
 

2) poinformowała o terminach kwietniowych posiedzeń Komisji i sesji; 
 

3) przypomniała Radnym o obowiązku złożenia oświadczenia o stanie 
majątkowym w nieprzekraczalnym terminie do dnia 30 kwietnia br.                          
i podziękowała wszystkim którzy już wypełnili ten obowiązek. 
 

Pani Teresa Ociepka w imieniu sołtysów wsi podziękowała Radzie za przyjęcie 
uchwały na temat prowizji za śmieci. 

 

Ad. 17 porządku obrad: 

Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak podziękowała wszystkim za udział w obradach         

i ogłosiła, że XLVIII sesję Rady Gminy Poraj uważa za zamkniętą. 
 

Protokolant: 
INSPEKTOR Maria Kita 

              Przewodnicząca 
                       Rady   Gminy   Poraj 
 

 

                             Katarzyna Kaźmierczak 


